
 
 
 
 
 

INTRO 
 
Beste wielervrienden, 
 
Voor je ligt de nieuwsbrief over de maand juli 2017. 
We wensen jullie veel leesplezier! 
 
Chris Weegink, Riekel Witteveen & Hans Dijkhuizen   
 
 
VAN DE VEURZITTER 
 
Wat hebben de 25-jarige Cannondale van Ton Naafs en het NK-tenue (broek/shirt) van Adrianus van 
der Poel, dat ons lid Maarten Souverijn ooit bij een veiling op E-bay op de kop tikte, met elkaar 
gemeen? Ze sieren straks de wanden en/of het plafond van ons vernieuwde clubhuis. Maar uiteraard 
kunnen we nog veel meer wielerattributen met of zonder (persoonlijke) historie gebruiken om het 
gebouw meer karakter te geven. Stuur even een app-je of mailtje naar ondergetekende en onze 
vrachtwagen draait ook binnenkort jouw straat in om de zolder of het fietsenschuurtje leeg te halen. 
Jelui zult begrijpen, we zijn in de fase van het finetunen beland. Dat is een goed teken, zo vlak voor de 
vakantie, want dat betekent dat er de afgelopen periode flinke slagen zijn gemaakt. Niet alleen 
binnen, maar ook buiten het clubhuis, waar inmiddels picknicktafels staan 
en een fietsenstalling is geplaatst.  Maar, de duivel zit in de details, zoals 
een bekend Engels spreekwoord luidt, dus de komende maanden wil ik 
nog geregeld een beroep op jullie doen. 
Overigens, ook zonder jullie overweldigende steun ben ik ondertussen op 
de Algemene Ledenvergadering van de IJsclub Voorwaarts Katwijk nu ook 
officieel aangewezen tot voorzitter van het hoofdbestuur, wat inhoudt 
dat ik behalve de belangen van de wielertak ook die van het grote geheel 
probeer te behartigen. Dat houdt onder meer in dat het beheer van ons 
sportpark De Goerie de komende periode verder wordt 
ƎŜǇǊƻŦŜǎǎƛƻƴŀƭƛǎŜŜǊŘΦ .ƛƧ Ωǎ IŜŜǊŜƴ [ƻƻ ȊƛƧƴ ȊŜ ƴƻƎ ǎǘŜŜŘǎ ŜƴǘƘƻǳǎƛŀǎǘ ƻǾŜǊ 
het voorstel om de exploitatie van clubhuis en terrein van 9 tot 5 te laten 
verrichten in de vorm van een dagbesteding voor mensen met een 
beperking. We hopen daar op 1 september daadwerkelijk mee te kunnen 
beginnen. 
De eerste gebruikers voor overdag dienen zich ook al aan. Het 
Welzijnskwartier wil wat activiteiten die nu nog elders plaatsvinden, overbrengen naar de Goerie. Op 
de skeelerbaan zullen bijvoorbeeld fietslessen voor statushouders (asielzoekers die in ons land mogen 
blijven) worden gegeven, eventueel gecombineerd met taallessen in het clubhuis. Ook wordt de zaal 
tot dansvloer getransformeerd door een groep ouderen. En zo kan de gelukkige omstandigheid dat 
het gebouw straks de hele dag open is, tot nog meer activiteiten leiden. 
Ook sportief kunnen we weer stappen maken: het Bikepark is zo goed als klaar en wordt waarschijnlijk 
in augustus door wethouder Krijn van der Spijk officieel geopend. En op zondag 9 juli heeft het District 
de eerste groepstrainingen op onze vernieuwde skeelerbaan afgewerkt. 
Iedereen die wel eens een bubbelbad heeft aangezet, weet dat het eerst gaat borrelen voordat het 
begint te bruisen. In dat borrelstadium zijn we nu. Dat klinkt ς in meerdere opzichten ς niet slecht. 
Uw veurzitter wenst iedereen op wie dat van toepassing is, een fijne vakantie. Neem er een borrel op. 
 
Dick van der Plas 
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Om te voorkomen dat racefietsen en mountainbikes tegen de nieuwe picknicktafels worden gestald, 
ƘŜŜŦǘ ŜŜƴ ǎŜƭŜŎǘ ƎŜȊŜƭǎŎƘŀǇ IŀƴŘƛƎŜ IŀǊǊȅΩǎ Ǿŀƴ ƻƴȊŜ Afdeling Wielersport begin juli een fietsenrek in 
elkaar geknutseld. Onder de bezielende leiding van technicus en uitvinder Hans Ruigrok ς geen familie 
van de befaamde hekwerkenfabrikant ς werd deze langgekoesterde wens werkelijkheid. Hang op 
drukke avonden je rijwiel niet lukraak in het rek, maar benut de volledige lengte een beetje praktisch. 
De fiets hangt het best aan de remgrepen, maar aan het zadel (mountainbike) werkt ook. Het rek is 
aan weerszijden te gebruiken om zoveel mogelijk fietsen een plek te geven. 
En net als bij het parkeerregime rond het Leidse station geldt ook hier: fiets fout = fiets weg. ;) 
 
Dick van der Plas 

 
 
 
 
 
 
 
 
GEEN ZOMERSTOP VOOR KANTINE EN TRAININGEN 
 
Om de mooiste fietsperiode van het jaar niet te laten bederven door een zomerstop, hebben we 
besloten om dit jaar maar gewoon door te rijden. Ook de kantine blijft open. In de praktijk bleek de 
afgelopen jaren toch al dat de meeste leden zich niks aantrokken van de vakantietijd en zich 
hardnekkig bleven verzamelen bij de Goerie. Dus waarom het hele begrip zomerstop dan maar niet 
meteen in de prullenbak geparkeerd? 
Wel is het zo dat in deze tijd ook veel wegkapiteins even genieten van hun welverdiende rust, dus het 
kan voorkomen dat het voor sommige groepen op bepaalde avonden 
arbeiderszelfbestuur is. Ook dan geldt: draag eerst zorg voor de 
zwakkeren in het peloton en zorg er in elk geval voor dat de D-groep 
onder leiding van een ervaren kracht de weg op gaat. Regel 2 luidt: zie 
ook zonder wegkapitein om naar elkaar en laat het onderweg geen 
zooitje worden. 
 
Dick van der Plas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
GIANT STORE VAN GIEZEN NIEUWE SPONSOR 
 
Meestal moet je er om leuren, maar soms meldt een nieuwe sponsor zich spontaan per mail. Giant 
Store Van Giezen aan de Brouwerstraat 55a in Rijnsburg wil serieus werk gaan maken van de promotie 
van Giant Liv, de fiets die speciaal is ontworpen voor de vrouw. Over de vorm waarin het 
sponsorschap wordt gegoten zijn we nog aan het brainstormen, maar het primaire doel is in elk geval 
om meer vrouwen op de fiets te krijgen. En laat dat nou net ook één van de doelstellingen van onze 

club voor de komende jaren zijn. 
Tijdens een gesprek eerder deze 
maand is bijvoorbeeld geopperd 
om materiaal ter beschikking te 
stellen voor onze serie Start2Bike 
voor beginnende wielrensters 
annex mountainbikesters. Maar 
ook het benoemen van één van 
onze rap fietsen vrouwelijke leden 
ǘƻǘ ΨŀƳōŀǎǎŀŘŜǳǊΩ Ǿŀƴ Dƛŀƴǘ [ƛǾ 
behoort tot de mogelijkheden. 
Verder kwamen als voorstellen 
langs om iets speciaals te doen 
rond onze jaarlijkse Ladies Ride, 
theorie-avonden over 
fietsonderhoud en reparaties 

(speciaal voor vrouwen) en bijvoorbeeld een lezing of workshop door één van de boegbeelden van de 
Sunweb Giant Liv-ploeg, zoals Ellen van Dijk en Lucinda Brand. Verdere suggesties zijn welkom. 
Momenteel hŜōōŜƴ ǿŜ мф ǾŀǎǘŜ ǾǊƻǳǿŜƭƛƧƪŜ ƭŜŘŜƴ Ŝƴ ȊƛǘǘŜƴ ŜǊ ȊƻΩƴ мл ŀǎǇƛǊŀƴǘ-leden in de 
wachtkamer om volgend jaar toe te treden. Hopelijk leidt deze steun ertoe dat we onze doelstelling ς 
25 procent vrouwen op ons ledental in 2022 ς ook daadwerkelijk gaan halen. 
 
Dick van der Plas 
 
 
 
 
GEEN PANIEK, DE KLEDING IS ONDERWEG 
 
Ik zal de eerste zijn om toe te geven dat het allemaal wat lang heeft geduurd, maar de voorraad 
nieuwe kleding is onderweg. Onze contactpersoon bij leverancier Zaes heeft Rob Onderwater laten 
weten Řŀǘ ŘŜ ƭŜǾŜǊƛƴƎ ΨǊƻƴŘ ƘŜǘ ǿŜŜƪŜƴŘ Ǿŀƴ ф ƧǳƭƛΩ ƛƴ ŘŜ ǇƭŀƴƴƛƴƎ ǎǘŀŀǘΦ  
Ren nu niet meteen naar Luyten Bike Totaal aan de Achterweg om te kijken of er al wat in de 
schappen ligt, maar wacht het teken van uw veurzitter af. Rob staat Arjan Luyten bij met het opzetten 
van dit verkoopkanaal en pas op zijn signaal communiceer ik naar jullie dat alles verkoopgereed is. Om 
een stormloop op de winkel te voorkomen, is het goed dat een aantal van jullie dan waarschijnlijk met 
vakantie is ;). 
We hopen vanaf dit moment overigens dat de voorraad continue wordt aangevuld als er tekorten 
dreigen. Dat is niet alleen de verantwoordelijkheid van Luyten, daar zien wij als club ook op toe. Jullie 
feedback is daarbij uiteraard van harte welkom. 
 
Dick van der Plas 

 



 
PENNINGMEESTER ZWAAIT AF 
 
Onze penningmeester Hans Dijkhuizen zwaait ς na jaren van trouwe dienst ς af. Hij gaat zijn financiële 
kennis en talent inzetten voor de Nederlandse Vereniging van Hoofdpijnpatiënten, ook wel bekend als 
Hoofdpijnnet. Het penningmeesterschap van zowel onze Afdeling Wielersport als de Stichting Katwijk 
Fietst wordt Hans ς die zelf ook leidt aan chronische migraine ς dan teveel. In de persoon van Ronald 
Potters heeft hij een uitstekende opvolger gevonden. 
Er komt ongetwijfeld nog een andere gelegenheid voor, maar ik wil Hans ook op deze plek bedanken 
voor alles wat hij voor onze afdeling heeft gedaan. Na een chaotische periode waarin de huidige 
veurzitter met zijn telraam het financiële reilen en zeilen van de club probeerde bij te houden, leidde 
de komst van Hans een professionaliseringsslag in. Zijn jaarrekeningen, begrotingen en balansen lieten 
mij vaak in schele verbijstering achter, zo uitputtend gedetailleerd waren ze.  
Ook Ronald schijnt de debet- van de creditkant te kunnen onderscheiden, dus ik heb er alle 
vertrouwen in dat ik er ook de komende jaren helemaal niks van zal begrijpen. Welkom in het bestuur, 
Ronald! En Hans houden we ongetwijfeld aan zijn belofte om betrokken te blijven bij de vereniging, zij 
het in een andere rol dan voorheen. Veel succes bij Hoofdpijnnet! 
 
Dick van der Plas 

 
 
 
 
ACTIVITEITENCOMMISSIE 
 
HTWV Weekend Sauerland 8 t/m 11 september 2017 
Er zijn nog enkele vrije plaatsen voor het HTWV Weekend 2017, dat dit jaar plaatsvindt in het 
Sauerland. Het weekend is bedoeld voor A, B en C niveau en kost EUR 180,00 per persoon, dit is 
inclusief alles. Meer informatie en inschrijven via de website: 
http://ijsclubvoorwaartskatwijk.nl/events/htwv-weekend-2017-sauerland-a-tm-c-niveau/ 
 
 

 
  
 
 

http://ijsclubvoorwaartskatwijk.nl/events/htwv-weekend-2017-sauerland-a-tm-c-niveau/


Amstel Gold Race Lus 2, 2 september 2017 
Op zaterdag 2 september 2017 reizen we af naar het zuiden van Limburg om daar Lus 2 van de Amstel 
Gold Race te rijden. Het wordt een rit op het D-niveau, maar iedereen is welkom. De kosten bedragen 
EUR 20,00 per persoon. Meer informatie en inschrijven via de website. 
 
Jan Peppelenbos 
 

 
 
 

 

NA START2BIKE INTERN VERVOLG RICHTING D-GROEP ONDER LEIDING VAN ANNET VLIEGENTHART 

 

 
 
 
 
 
 



Dit keer eeƴ ǎǘǳƪƧŜ Ǿŀƴ ŜŜƴ ŀƴŘŜǊŜ Ψ{ǘŀǊǘн.ƛƪŜǊΩ, als vervolg op het stukje van Nicole vorige keer.  
Ook ik ben in april begonnen met de cursus Start2bike, samen met mijn zus. Waar zij na de eerste keer 
ŘŀŎƘǘ άŘƛǘ ƛǎ ƘŜǘ ƴƛŜǘέΣ ŘŀŎƘǘ ƛƪ ƴŀ ŘŜ ŜŜǊǎǘŜ ƪŜŜǊ άŘƛǘ ƛǎ ƘŜǘ ȊŜƪŜǊ ǿŜƭΗέΦ  bŀ ǾƛŜǊ ƭŜǎǎŜƴ ŘƻƻǊ /ƘǊƛǎ 
Weegink en Bas van der Plas, waarin de basis is gelegd, waren we nog niet toe aan het fietsen in de 
D-groep. Gelukkig was daar Annet Vliegenthart! Zij nam de taak op zich om ons op dinsdagavond voor 
te bereiden om t.z.t. met de D-groep mee te kunnen fietsen. En na een aantal weken leerzame (en 
gezellige!) ritjes, waren de meesten van ons er aan toe om deze overstap te maken. 
 
En enthousiast waren we al door de cursus, nu nog meer door de begeleiding van Annet. 
²ŀŀǊ ƛƪ ƛƴ ƳƛƧƴ ƻƳƎŜǾƛƴƎ ǾŜǊǘŜƭ Řŀǘ ƛƪ ōŜƴ ōŜƎƻƴƴŜƴ ƳŜǘ ŦƛŜǘǎŜƴΣ ƪǊƛƧƎ ƛƪ Ǿŀŀƪ ŘŜ ΨŀƭŀǊƳΩ ǊŜŀŎǘƛŜǎΤ άǇŀǎ 
ƧŜ ǿŜƭ ƻǇέΣ άŘƻŜ ƧŜ ǾƻƻǊȊƛŎƘǘƛƎέΣ άƧŜ ōŜƴǘ ǿŜƭ ƪǿŜǘǎōŀŀǊ ƻǇ ȊƻΩƴ ŦƛŜǘǎ Ƙŝέ Ŝƴ ŀƭƭŜ ǾŜǊƘŀƭŜƴ ƻǾŜǊ 
ongelukken met wielrenners. En ook niet handig is een zus werkzaam in een huisartsenpraktijk. 
Gelukkig ook andere reacties, van vriendinnen die ook willen aansluiten bij de club. En zo heeft bijna 
ƛŜŘŜǊŜŜƴ ǿŜƭ м ƻŦ н ǾǊƛŜƴŘƛƴƴŜƴ ΨƎŜǘŀŎƪƭŜŘΩΤ ƛƴƳƛŘŘŜƭǎ ȊƛƧƴ ǿŜ ƳŜǘ мн ǾǊƻǳǿŜƴΦ  
 
Waar we zijn begonnen met geleende fietsen en gewone sportkleding, zijn er racefietsen aangeschaft, 
leuke outfitjes gekocht (ja, het oog wil ook wat), bike-fittings gedaan, en nu is het een kwestie van 
meters maken. En dat doen we! Strava registreert elke kilometer die we maken (als we tenminste niet 
vergeten de app aan te zetten); leuk om zo ook je eigen ontwikkeling te kunnen volgen. Een van de 
eerste ritjes een gemiddelde van 21 km/u ha ha. En inspiratie op te doen van routes die andere 
wielrenners rijden.  

 
IŜǘ ΨŀƭŀǊƳΩ ŜǊǾŀŀr ik zelf niet zo; we hebben vanaf het eerste begin veiligheids- en spelregels mee 
gekregen. En ook nu in de D-groep hameren de captains Dick van der Plas en Jan Peppelenbos daar 
geregeld op. Het rijden in groepsverband gaat steeds gemakkelijker, mede door de aanwijzingen op de 
trainingsavonden. We hoeven niet meer na te denken over in- en uitklikken, schakelen, molentje 
rijden etc.; dit gaat allemaal redelijk vanzelf.  
 
Het enthousiasme en plezier hebben de overhand. We maken leuke ritjes op dinsdagavond, komen op 
plekken waar we anders nooit zouden komen. Goed voor de topografie (waar ligt in vredesnaam 
Stompwijk?), goed voor de conditie, en allerlei goede stofjes die het brein aanmaakt. Wat ons op 
lange termijn weer behoedt voor depressies, dementie en ander leed.  Maar met name gezellig samen 
fietsen en kletsen onderweg. En voldaan weer thuis komen.  
 
Waar voorheen het app-verkeer met vriendinnen gekleurd was door onderwerpen als nagellak, 

lipstick, en de nieuwste lunchhotspots (soms dan he, want zo oppervlakkig zijn we nu ook weer nietṭ 
), gaat het nu over wie heeft welke fiets gekocht, welke derailleur en met welk goedje (Squirt?) kun je 
nu het best de ketting smeren.  



 
En we maken grootse plannen: in september de Gerrie Kneteman classic fietsen en fietsen op 
Mallorca aan het einde van het fietsseizoen. De meisjes hebben een nieuwe hobby! 
 
hƴƭŀƴƎǎ ǿŜǊŘ ŘŜ ǾǊŀŀƎ ƎŜǎǘŜƭŘ ƻŦ ƛƪ ƳŜ ƴƻƎ ŜŜƴ ōŜŜǘƧŜ ΨŘƻƻǊƻƴǘǿƛƪƪŜƭŘŜΩ ƛƴ ƘŜǘ ŦƛŜǘǎŜƴΧ 
Jazeker; ik ben druk bezig mijn prestaties te verbeteren; let op de invloed van ADV en VO2max, 
HRmax en HRrust, invloed van lucht- en rolweerstand, invloed van weer, temperatuur en luchtdruk. 
Daarnaast let ik op voeding (bietensap), gebruik voedingssupplementen (magnesium) etc.  

Nou ja, dit laatste geloven jullie toch zelf allemaal ook niet (-;. 
 
Jose van der Meij 
 
 
 
 
 
AGENDA 
 
11 juli dinsdagavond  mtb training 19.30 bij Swift leiden park de Bult 
2 september   Amstel Gold Race Lus 2, D-niveau 
8 t/m 11 september  HTWV Weekend Sauerland, A, B en C niveau 

Fijne vakantie allemaal 
 
Reacties of bijdragen 
aan de nieuwsbrief 
insturen aan: 
witteveenr@planet.nl of 
wielersport@ijsclubvoor
waartskatwijk.nl 
 

mailto:witteveenr@planet.nl

